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PROTOKÓŁ NR 22/2013 
 

Z dwudziestej drugiej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 29 stycznia 2013 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1005 , zakończono o godz. 1110. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 
4. Mec. Irena Mikołajska – Radca Prawny 
5. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 5 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska – poprosiła o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – poprosił o wykreślenie z porządku uchwały dotyczącej 

regulaminu wynagradzania nauczycieli, ponieważ po piątkowym spotkaniu nastąpiły zmiany w 
projekcie uchwały, z którymi nie zostali zapoznani wszyscy radni, w związku z czym nie mamy 
pozytywnej opinii Związku Nauczycielstwa Polskiego. Regulamin będzie podejmowany na następnej 
sesji rady. 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po zmianach.   
Głosowanie: 15 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XX zwyczajnej i XXI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-

2018. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej na 2013 rok. 
9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokoły z poprzednich sesji 
są do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie przyjęto protokół z XX zwyczajnej i XXI nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy Karniewo. 

Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XX zwyczajnej i XXI nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy Karniewo. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły do Rady Gminy dwa pisma. Pierwsze pismo z dnia 21.01.2013 roku z Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Makowie Mazowieckim, dotyczące wniosku o przedłużenie 
czasu na jeden rok tj. do 31.03.2014r. obowiązywania dotychczasowych obowiązujących na terenie 
Gminy Karniewo taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, 
dotyczący wsi Słoniawy i Obiecanowo. Drugie pismo, to sprawozdanie z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Karniewo za 2012 rok. Z pismami radni zostaną szczegółowo zapoznani 
na najbliższym posiedzeniu komisji. 
 
Ad.pkt.5 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 22 stycznia 2013 roku, na którym zostały omówione i 
rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2013-2018, w sprawie uchwały budżetowej na 2013 rok, w sprawie ustalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Karniewo, w sprawie statutu gminy. Komisja wniosła wiele poprawek do projektu statutu. W 
posiedzeniu uczestniczyli dyrektorzy szkół z terenu gminy. Materiały zaopiniowano pozytywnie i 
przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 23 stycznia 
2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018, w sprawie uchwały budżetowej na 2013 
rok, w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli poszczególnych stopni awansu 
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zawodowego, określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo, w sprawie statutu gminy. Komisja 
wniosła wiele poprawek do projektu statutu. Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja odbyła posiedzenie 21 stycznia 2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone 
projekty uchwał: w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018, w 
sprawie uchwały budżetowej na 2013 rok, w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego, określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo, w 
sprawie statutu gminy. Komisja wniosła wiele poprawek do projektu statutu. Materiały zaopiniowano 
pozytywnie i przyjęto. 

Radny Mariusz Sieńkowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 
24 stycznia 2013 roku, na którym po raz kolejny omówiono projekty uchwał w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018 oraz w sprawie uchwały budżetowej na 
2013 rok, na podstawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie zaopiniowano projekty. 
Komisja zapoznała się również z dokumentacją i bieżącym stanem sprawy biogazowni.  
 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Andrzej Chełchowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wielokrotnie obiecywał 
odwodnienie rond w Karniewie, okres gwarancyjny minął, a nic nie zostało zrobione. W lutym ma być 
wspólne posiedzenie komisji, proszę o zaproszenie na to posiedzenie dyrektora placówki pocztowej 
w Gołyminie. Nie rozumiem, dlaczego zamyka się pocztę w większej gminie i przenosi do mniejszej, są 
też problemy z działalnością poczty i dostarczaniem prenumerat. 

Radny Marcin Chrzanowski – poprosił o posypywanie niebezpiecznych skrzyżowań. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje radnych będą 

udzielane w punkcie 9. 
 
Ad.pkt.7  

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-
2018. 

Skarbnik Gminy Marianna Michalska odczytała uchwałę Nr Os.463.2012 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 5 grudnia 2012 w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo projekcie uchwały Rady Gminy Karniewo w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karniewo na lata 2013 -2018. Opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2013-
2018 była bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji. Poszczególne komisje w swoich 
sprawozdaniach pozytywnie zaopiniowały projekt. Komisja Rewizyjna również. Czy są pytania? Brak 
pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
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Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
Uchwała Nr XXII/117/2013 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2013-2018 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.8.  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska odczytała uchwałę Nr Os.464.2012 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 5 grudnia 2012 w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Karniewo projekcie uchwały budżetowej  na 2013 rok oraz 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu. Opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – uchwała budżetowa na 2013 rok została 
bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji. Poszczególne komisje w swoich 
sprawozdaniach pozytywnie zaopiniowały projekt, Komisja Rewizyjna również. Czy są pytania?  

Radny Andrzej Chełchowski – mam dwa budżety i nie wiem który jest dobry. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska – na komisjach zostały wprowadzone zmiany do 

budżetu, stąd wynika różnica, natomiast opinie są z grudnia. 
Radna Dorota Grabowska – poprosiła, aby Wójt w kilku zdaniach powiedział o planowanych 

inwestycjach. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – w budżecie zaplanowaliśmy ponad 3 mln na inwestycje. 

Najważniejsze z nich, to oczywiście budowa przydomowych oczyszczalni, inwestycje dotyczące dróg 
gminnych, musimy jednak zdecydować które z nich będą robione i jaki zastosujemy asfalt, oraz 
rewitalizacja Szwelic, a także wiele innych zapisanych w budżecie. Przez 2 ostatnie lata nie 
zaciągaliśmy nowych kredytów tylko spłacaliśmy wcześniejsze, w tym roku planujemy pokryć deficyt z 
kredytu. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że jest pytanie radnej o 
dokumentację na most w Czarnostowie, czy będzie ona robiona. 

Wójt Gminy Michał Jasiński poinformował, że taka dokumentacja jest planowana do 
zrobienia w tym roku.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że uchwały dotyczące budżetu 
są wywieszone na tablicy ogłoszeń i każdy zainteresowany może się z nimi zapoznać. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
uchwały budżetowej na 2013 rok. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XXII/118/2013 w sprawie uchwały budżetowej na 2013 rok została podjęta 

jednogłośnie, (załącznik do protokołu). 
 
Ad.pkt.9.  

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – sprawa odwodnienia rond w Karniewie była wielokrotnie 

zgłaszana, ale zgłosimy jeszcze raz. Na najbliższe posiedzenie komisji zostanie zaproszony dyrektor 
placówki pocztowej. Planowany jest remont siedziby poczty w Karniewie i prawdopodobnie na kilka 
tygodni punkt zostanie przeniesiony do budynku Urzędu, najprawdopodobniej do pomieszczenia, 
gdzie mieści się GCI.  



5 
 

Drogi są monitorowane i staramy się szybko reagować w razie potrzeb. W przypadku dużych 
opadów, najpierw odśnieżane są drogi, którymi jeżdżą autobusy szkolne, następnie pozostałe drogi. 
Bardzo proszę o wyrozumiałość, na pewno każda droga zostanie odśnieżona, ale nie wszystkie na raz, 
bo nie ma takiej możliwości. Wiadomo, że wszystkich dróg nie posypiemy, bo nie mamy takich 
możliwości finansowych, ale tam gdzie jest niebezpiecznie, drogi są posypywane. 

 
Ad.pkt.10. 

Wolne wnioski i zapytania. 
Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – informujemy, o kończeniu weryfikacji listy na 

przydomowe oczyszczalnie. 15 lutego o godz. 13 w tej sali odbędzie się spotkanie z Panem 
Kowalczykiem, 21 lutego odbędzie się konferencja, szczegóły znajdują się na plakacie, który 
otrzymają sołtysi.  

Radna Barbara Kuczyńska – dziękuję za wsparcie akcji sprzedaży kalendarza. Dochód ze 
sprzedaży przeznaczamy na leczenie chorej uczennicy. 

Sołtys Obiecanowa – pytanie do Pani Bonisławskiej o awarię oświetlenia w Makowie na 
drodze wjazdowej z Obiecanowa do głównego skrzyżowania. W naszej miejscowości jest dużo 
bezpańskich psów, czy z tym można coś zrobić? Ponownie apeluję o pomoc dla potrzebujących, aby 
nie zostawiać ich bez pomocy. Może wspólnie opracujemy jakiś plan? 

Radny Waldemar Zając – w sprawie wycofanego z porządku obrad regulaminu, dziękuję za 
uwzględnienie propozycji ZNP dotyczącej zmian. 

Sołtys Słoniaw – proszę o posypanie niebezpiecznego zakrętu w naszej miejscowości. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – w budżecie mamy niewielkie pieniądze na zajmowanie się 

bezpańskimi psami, dlatego proszę o rozwagę. Jeśli zwierze będzie niebezpieczne, wtedy na pewno 
zostaną poczynione odpowiednie kroki. Gminny Ośrodek Pomocy wraz z dzielnicowym odwiedzili 
miejsca, gdzie zamieszkują osoby samotne oraz znajdujące się w trudnej sytuacji materialnej, tak 
więc działania są czynione. Jeśli mamy sygnał od sołtysa albo mieszkańca, to wtedy jest to 
sprawdzane. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że wspólne posiedzenie komisji 
odbędzie się w trzecim tygodniu lutego, natomiast sesja jest planowana na koniec miesiąca. 

 
Ad.pkt.11. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


